

Sunday, 09-09-2018

الأحد ٢٠١٨-٠٩-٠٩

Mr. Hassan Abdulrahman Al-Serkal,
Executive Vice President,
Chief Operations Officer, Operations Division

السيد/ حسن عبد الرحمن السركال
نائب رئيس تنفيذي،
رئيس تنفيذي للعمليات، رئيس قطاع العمليات

Dubai Financial Market
Dubai - United Arab Emirates

سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

Subject: Notification of Board Meeting of Oman Insurance Company (P.S.C).

الموضوع: إخطار بموعد إجتماع مجلس إدارة شركة عُمان للتأمين (ش.م.ع.)

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،

With reference to the above subject, and to the decision of the Board of Directors of Oman Insurance Company(P.S.C), which was passed on Sunday 12/08/2018 by Circulation regarding adopted and approved the Audited financial statement for the 2nd quarter of 2018 results ended on 30/06/2018,

إشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى قرار مجلس إدارة شركة عُمان للتأمين (ش.م.ع.) الذي تم اتخاذه بالتمرير يوم الأحد الموافق ٢٠١٨/٠٨/١٢ بشأن الموافقة على البيانات المالية المدققة للربع الثاني لعام ٢٠١٨ المنتهي في ٢٠١٨/٠٦/٣٠، وإعتماد تلك البيانات.

We would like to inform you that the Meeting of Board of Directors of Oman Insurance Company (P.S.C) will be held on Monday, 17-09-2018, at 10:00 am at OIC Head Office, Al-Maktoum Road, Deira – Dubai. The BOD will discuss the following agenda:

نود إفادتكم علماً بأنه تقرر أن يكون إجتماع مجلس إدارة الشركة في تمام الساعة العاشرة صباحاً من يوم الإثنين الموافق ٢٠١٨/٠٩/١٧، وذلك في مقر الشركة الرئيسي، شارع المكتوم، ديرة - دبي. وذلك للنظر في جدول الأعمال التالي :

- Ratification of Q2 2018 Financial Statements.
- General Business Matters.

- المصادقة على البيانات المالية للربع الثاني لعام ٢٠١٨ .
- أمور أخرى

Anwar El Khatib
General Counsel
Head of Legal and Corporate Secretariat

أنور الخطيب
المستشار العام
رئيس قسم الشؤون القانونية وأمانة السر



Cc:

Mrs. Maryam Butti Al Suwaidi
Deputy CEO, Licensing, Supervision, Enforcement
Affairs
Securities and Commodities Authority
Abu Dhabi - UAE

نسخة منه إلى:
السيدة/ مريم بطي السويدي
نائب الرئيس التنفيذي لشؤون الترخيص والرقابة والتنفيذ
هيئة الأوراق المالية والسلع
أبو ظبي - الإمارات العربية المتحدة